
Priprave na kongresa
Vloga sindikatov bo tem večja, kolikor bolj
bodo obrnjeni k bistvenim problemom
delavcev, je dejal Marko Kocjan

Priprave na slovenski in ju-
goslovanski kongres sindika-
tov se začenjajo v teh dneh.
Živimo v letu, katerega splošna
značilnost je nadaljevanje pri-
zadevanj za vsebinsko uresni-
čevanje zakona o združenem
delu in utrjevanje naše samou-
pravne socialistične demokra-
cije, nadvse pomembno obe-
ležje pa mu dajejo tudi pretekte
volitve in priprave na partijske
oziroma sindikalne kongrese.
Kje so ob vsem tem bežigrajski
sindikati kot najširšaorganiza-
cija delavcev na področju naše
občine, smo povprašali pred-
sednika občinskega sveta ZS
Ljubljana-Bežigrad Marka
Kocjana.

O letu predkongresne aktiv-
nosti bežigrajskih sindikatov,
kl pomeni nov korak v uresni-
čevanju vloge in nalog sindika-
ta v političnem in samouprav-
nem sistemu, nam je Marko
Kocjan dejal: »V marcu beži-
grajski sindikati tudi formalno
zaČenjajo priprave na 9. kon-
gres ZSS. V sindikatih bomo

razreševali vsa bistvena vpra-
šanja, ki so značilna za delavce
v združenem delu naše občine.
Osrednja nafoga bo uresniče-
vanje vsebinskih določil zako-
na o združenem delu, pri kate-
rih bomo opozarjali na vrsto
značilnosti, ki so nastajale v
zadnjem obdobju. V predkon-
gresnih pripravah moramo
izhajati \z stališča, da je široka
partijska predkongresna aktiv-
nost temelj in kažipot za delo
sindikatov in s tem tudi vseh
komunistov, ki delujejo v sindi-
katih. Do kongresa ne bomo
iskali novih ciljev in politike,
ampak bomo vse sile vktjučili v
bitko za šlritev kroga delavcev.
ki se zavzemajo za uresničeva-
nje skupnih ciljev. V tej aktiv-
nosli se bo odrazila resnična
potreba delovnih Ijudi za Beži-
gradom in afirmirala vloga sin-
dikatov, ki bo tem večja, kolikor
bolj bodo obrnjeni k bistvenim
problemom delavcev. V pred-
kongresni aktivnosti moramo
tudi oceniti, kako so bežigraj-
ski sindikati uresničevali spre-

jete sklepe zadnjega kongresa
in statutarni dogovor o organi-
ziranosli ZS. Nekateri sklepi. ki
niso v celoti realizirani, so bili
sprejeti kot stalna naloga sindi-
katov v bitki za uresničevanje
in poglabljanje samoupravnih
odnosov.

V obdobju, ki je pred nami,
moramo analizirati družbeno-
poiitično in ustavno nalogo
sindikatov pri poglabljanju de-
legatskega sistema in ustvarja-
jočih se odnosov- Pri tem se
moramo tudi vprašati. koliko
smo bill učinkoviti pri kadrova-
nju za delegate samoupravnih
interesnih skupnosti in družbe-
nopolitičnih skupnosti glede
na volitve. kisozanami.Oceni-
ti moramo organiziranost in
kadrovske rešitve v lastnih
vrstah, ozirajoč se na občne
zbore sindikata. ki smo jih v
naši občini opravili do konca
januarja. Od tega, kako je bila
opravljena ta naloga, je odvi-
sno, ali bodo sindikati v prihod-
njem štiriletnem obdobju kos
vsem nalogam. V teko rnasov-
no organizirani organizaciji kot
je sindikat, morajo biti vsi člani
vključeni v politično aktivnost,
zato se moramo še bolj potru-
diti. da bodo dobro vodeni in
da bo rezultat njihovega priza-
devanja čim večjr.

V predkongresnlh pripravah
bomo obravnavali Še osnutke
kongresnih dokumentov, tako
da jih bodo lahko republiški
organi sprejeli kot predlog de-
legatom za kongres. Po sklepu
republiškega sveta bo kongres
v oktobru letošnjega leta v Ma-
riboru.

Na koncu naj dodam. da ča-
ka vse člane bežigrajskih sindi-
katov živahna predkongresna
aktivnost, ki naj bo obrafiun
opravljenih nalog, kar nam bo
dalo smernice za delo sindika-
tov vnaprej, osnova pa naj bo
vsebtnsko uresničevanje dolo-
čil zakona o združenem delu in
popolno uveljavijanje našega
delegatskega sistema.-
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